
Møde d.3.februar 2025 kl.16.00. 

A5ud; Katja, Søren og Jeane@e 

 

1. Formanden har ordet - Siden sidst, bl.a. 

 a. SamarbejdsaGale med Assens Kommune, hva’ nu – Der er indgået 38 aGaler med kommunen. Jesper 
kontakter os, hvis der er lavet aGale indenfor vores akOvitet. 

b. Ny version af vedtægter for ”Landsforeningen Røde kors i Danmark” . De er opdateret i forhold Ol 
naOonale strategier.  

c. IT-undervisning –  Torsdag d.13/3 kl.15 kommer der en fra landskontoret. De vil hjælpe os, så vi kan kobles 
på Røde Kors mail mm. Vi får hver en office-pakke Ol sikre filer mm. Alle akOvitetsledere bør komme, så vi 
kan opfylde GDPR regler.  

d. Frivillig Center Assens – Der er kommet en ny bestyrelsesformand og en ny leder.  

e. Vedligeholdelse af Røde Kors huset – Træet i gården bliver snart fældet. Helge står for at få ryddet loGet. 
Han melder nærmere ud med Odsfrist mm. Der er indhentet Olbud på taget Ol det absolut nødvendige. Til 
de større moderniseringer af huset vil Jesper søge Nordea fonden. 

Jesper er blevet formand for kommunekredsen. 

2. AkOvitetsområderne, kort status – Alle –  

Vågerne: Ingen akOvitet. De har fået 10 veste med Røde Kors og vågetjeneste logo.  Jesper følger op på 
samarbejde med ældresagen.  

Nørklere: Alt kører vanligt.  

LekOehjælp: Alt kører vanligt.  

Demenscafeén: Der er kommet 3 nye par. Der er brug for navneskilte Ol de frivillige. 

Besøgstjenesten: Går godt.  

BuOkken: Stabilt personale. Personalemøde d. 5/3. Ulla fortsæ@er som akOvitetsleder, men har uddelegeret 
flere opgaver.  

Huset: Janine har lavet rengøringsliste, hvor hver akOvitet gør rent på skiG. Der er kommet ny lås på 
garagen. Der kommer ny pære i lampen ved bagindgangen, så lydet bliver kraGigere.  Der kommer et nyt 
gelænder i den anden side.  

Sprogcafé: Udveksling af ideer med Rozanne. ( Jesper og Jørgen) 

Familienetværk: Der er et behov og vi søger stadig en akOvitetsleder. 

Samværdighed: Tilgang af 6 nye frivillige. De har 30 borgere.  

Der er kommet ansøgninger Ol ”en håndrækning”. Jesper sender det ud med referatet. 

3. Økonomi, status mv. – Inge Lise  



Inge Lise har ikke årsregnskabet klar endnu pga tekniske problemer. Vi ser det Ol generalforsamlingen.  

4. Budget 2025 – Jesper/Inge Lise ¨ 

Jesper har lavet et foreløbigt budget. Det blev fremlagt. 

5. Generalforsamling 2025 - Jesper  

Mandag d.24/2 kl.18 er der generalforsamling. Der er udsendt invitaOon. Der udsendes bilag ang valg Ol 
bestyrelsen. Tilmeldingsfrist d.19/2. Vi foreslår Ole Fillip som dirigent. Anne KirsOne Jakobsen kommer og 
fortæller om et projekt fra Bangladesh. Bestyrelsen hjælpes ad med borddækning og mad og mødes 
kl.17.00. Generalforsamling er fra 18-19 og dereGer spisning og dereGer Anne-KirsOnes oplæg. Marianne og 
Ulla besOller smørrebrød. Jesper fortæller om Røde Kors Haarby og hver akOvitetsleder fortæller om deres 
akOvitet. Der skal sendes sOkord Ol Jesper inden d.20. februar.  

Der er valg Ol bestyrelsen. På valg er formand, Karen og kasseér Inge Lise. Alle er villige Ol genvalg. De to 
suppleanter er også på valg og villige Ol genvalg. Vi indsOller Ol generalforsamlingen, at vi ønsker at udvide 
bestyrelsen med 1 medlem. Ulla er kandidat.  

6. Kommende møder i 2025 – Jesper 

Tirsdag d.1.april 

Onsdag d.4.juni 

Torsdag. 14.august 

Sæsonstaroest/frivillig d.22.august 

Mandag d.22.september 

Tirsdag d.2. december 

7. Evt 

Alle bør opdatere data på de frivillige i kontakt på Røde Kors´ hjemmeside. 

Vi udsteder 2 gavekort Ol buOkken Ol Krisecenteret i Glamsbjerg.  

Røde Kors laver studierejser to gange om året. Jesper vil sende dem ud, hvis nogen skulle være interesseret. 

Der er et ønske om et nyt skilt udenfor buOkken. Det sørger Helge for. Der indkøbes også nye flag.  

Der klages over, at der er koldt i buOkken. Helge kigger på sagen.  

Ulla arbejder på en planche Ol buOkken med vores akOviteter i RK. Vi må gerne bidrage med billeder.  

 

Referent: Tine 

 


